
Komisije — velika pomoč delavskemu svetu

IZKUŠNJE DELAVSKEGA SAMO-
UPRAVLJANJA V PODJETJU »DJURO
DJAKOVIČ«

Pred letoni dm )e delavski
svet podjetja »Djuro Djakovič«
osnoval komisije, ki pa so bile
dokaj slabo organvzlrane. tako
da pri reš«vanju aktualne pro-
blematike tovarne praktično -ni-
so prihaiale do izraza. Izjemo
dela stanovanjska komisija. Ne-
davno so komisije organizirali
in vanje razen Clanov delavske-
ga sveta sprejeU tudi mnogo
Clanov delovnega kolektiva.

Ceprav so minili komaj trije
mesecl od reorganizacije komi-
sii, se v njihovem delu že čutijo
vidni uspehi. Opazill so. da so
sejt sveta bolj kvalitetne in da
*e sklepi sprejemajo po kon-
kretnih predl&gili komJiiJ.

Clani komisi] razpravljajo o
posameznih vprašaajib z veliko
pozornoe-tjo. Pri tem ima]o pol-
n» podporo s' okovnjakov. De-
lavski svet se je v zadnjem času
sprejel nekaj sklepov in odločb
po predlogih posamcznih komi-
sij. Naj navedemo o teni nekaj
primerov. Po predlogih komisij
so sprejeli sklepe o nabav: «n-
ventarja, o znesku republiškega
posojiia za električn« centrale,

o otvoritvl bifeja itd. Razen te-
ga «o ksmisije razpravljale tudi
o problemih, ki so bistvenega
pomena za aadaljnji napredek
podjelja. Gospodarska iv orga-
nizacijska komislja sta obra?-
navaii možnost obraiuaavanja
po obralih, da bi se takc videla
rentabilno*t v posameznih de-
lavnicah. Komisije imaio na
dnevnem redu tudi vprašanja
organizacijske sheme podjetja,
organizacije dela itd.

Delo po kamtsijah pomenl
pravzaprav aktivizacijo članov
delavskega sveta in znataega de-
la koi-ektiva. Tl so namreč bili
doslej aktivni samo od seje do
seje.

Ker }e potrebno, da »e čim
ve* članor kolektiva vkljuti v
samoapravljanje, je delavski
svet sklenil, da bodo v določe-
nih Casovnih razdobjih zbori
»olivcev. To se sedaj izvaja s
sodelovanjem orgaaizacije Zve-
ze koeminlstov in sindikata Ta-
ko bu vzpostavljen tesnejši stik
volivcev s č!ani organov samo-
upravljanja, kj bodc lahkc raz-
pravljali o kor:ntnih sugestijah
proizvajalcev.
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